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Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  karlovarská oblast  

č. 8/2023 

Den konání 8.8.2023 

Místo konání Děpoltovice 

Čas  Od  19,00 Do  21,00  

     

Přítomnost členů OV Ing. Marcela Šímová  Přítomna 

Ing. Kristýna Bock Fialová Přítomna 

Radka Bobková Omluvena 

Petra Javůrková Přítomna   

Helena Lahodná ml. Omluvena 

Roman Krejčík Přítomen 

Martin Šíma Přítomen 

Přítomnost dalších osob  Vít Čmolík  sekretář oblasti Přítomen 

   

Prezenční listina přítomných osob netvoří přílohu tohoto zápisu 

Program jednání: ing. Šímová přivítala přítomné členy na schůzi OV 

1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 
8. 
9. 
10. 
11. 
12. 

Schválení programu jednání 
Informace předsedkyně oblasti 
Schválení per rollam 
OCM KO ČJF 
Hodnocení MČR skok Ch + J Martinice, Y+S Zduchovice 
Hodnocení závodů, fakturace OM 
Účast na MČR 
Nominace na MČR drezura a pony 
Kurs instruktorů, trenérů a rozhodčích 
Vlajka a kšiltovky na MČR 
Podněty ze sekretariátu ČJF 
Různé 

Průběh jednání a přijatá usnesení: 

1. Navržený program 

Usnesení  
č.1 8/1/23 

OV schvaluje navržený program. 

hlasování Pro:5 Proti:0 Zdržel se:0 

2. 
2.1. 

Informace předsedkyně oblasti 
Předsedkyně   OV      požádala všechny členy OV o sledování webu ČJF. 
Na základě sdělení ze sekretariátu požádala členy OV o prostudování 
podkladů gen. sekretáře ing. Kuklíka  

Stanovisko středočeské oblasti k podnětu p. Hovjacké                               
Usnesení 
č. 2 8/2/23 

OV vyslechl Info předsedkyně oblasti 
Žádost o studium došlé pošty zs sekretariátu 

hlasování Pro: 5                               Proti: 0                                Zdržel se:  0 

3. Schválení per rollam 
- změna termínu OCM drezura z 6.8.23 na 16.8.2023 St. Role z důvodu 
špatného povrchu po deštích (3.8.23 – 7 pro)  
- po dohodě na OM vytrvalost předá medaile, šerpy a deku P. Javůrková  

Usnesení 
č.3 8/3/23 

OV souhlasí s hlasováním per rollam v termínech uvedených výše 

hlasování Pro: 5                                 Proti:  0                               Zdržel se: 0  
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4. OCM karlovarské ČJF 2023  
OCM Martinice Ch+J MČR Ch+J - 20.7.23 – (trenér M.Půlpán) bylo 
realizováno v rámci MČR, vyúčtování zasláno na ČJF 
OCM Zduchovice před MČR po dohodě s trenérem a  pořadatelem dne 
14.8.2023 (trenér M. Půlpán) - obě soustředění zajistí Pegas Děpoltovice 
OCM drezura – termín 16.8.2023 ve Staré Roli  

Usnesení  
č.4  8/4/23 

OV souhlasí s OCM Martinice, Zduchovice  a Stará Role 
OCM zadáno do JIS – zajistí pověření členové OV 

Hlasování Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

5. Hodnocení MČR skok Ch+J Martinice a Y+S Zduchovice 
B. Novohradský zaslal hodnocení MČR dětí a juniorů v Martinicích, p. Helena 
Lahodná ml. založila na WhatzApp skupinu pro komunikaci, která se 
osvědčila. Hodnocení bylo zveřejněno na webu oblasti. 

Usnesení         
č.5 8/5/23 

OV kladně hodnotí účast na MČR Martinice a Zduchovice, děkuje jezdcům za 
reprezentaci a vedoucím ekipy p. Novohradskému a H.Lahodné ml. a V. 
Fenclové za zastupování oblasti na MČR  

Hlasování Pro: 5                                  Proti:0 Zdržel se:0 

6. Hodnocení závodů v oblasti  
Proběhly tyto závody, které OV velmi kladně hodnotí. 
Skokové + drezurní – 1x Pegas Děpoltovice- 
Vytrvalost OM –  Nebanice (pořadatel Živé Sokolovsko) 
Všestrannost OM – JSS Tandem Rosnice 
OV upozorňuje na zasílání faktur za oblastní NP a OM 
OV souhlasí se zrušením závodů 8.-10.9.23 Děpoltovice bez poplatku 

Usnesení 
č.6 8/6/23 

OV zhodnotil kladně závody v oblasti, které proběhly, OV souhlasí se 
zrušením závodů 8.-10.9.23, a žádá subjekty o fakturaci za OM a  kola NP 

Hlasování Pro: 5                                    Proti:  Zdržel se:  

7. Účast na MČR – opakovaná výzva 
OV žádá všechny případné zájemce, aby nahlásili svou účast 

Usnesení    
č.7 8/7/23 

OV žádá členy Karlovarské oblasti o nahlášení zájmu o MČR   
Email: oblast.karlovarska@cjf.cz 

Hlasování Pro   5                                   Proti: 0                            Zdržel se:  0 

8. Nominace na MČR drezura a na MČR pony 
OV souhlasí s účastí L. Javůrkové, A. Valeriánové a M. Lochovské na MČR 
drezura v Olomouci 10.-13.8.2023, vedoucí ekipy P. Javůrková 
Nominace na MČR pony – H. Lahodná ml. vedoucí ekipy společně se 
sekretářem KO ČJF připráví a sekretář zašle přihlášku na komisi pony 

Usnesení    
č.8 8/8/23 

OV souhlasí s účastí na MČR drezura  
Vedoucí ekipy drezrura P. Javůrková a Helena Lahodná ml. - pony 

Hlasování Pro   5                                  Proti: 0                            Zdržel se:  0 

9. 
 

Kurs instruktorů jezdectví, trenérů II. třídy a rozhodčích skok, drezura 
VV zamítl do vyřešení akreditace ČJF kurz instruktor jezdectví  
a povolil kurz rozhodčích pro skok a drezuru (min.počet 10) 

Usnesení 
č.9 8/9/23  

OV bere na vědomí schválené kurzy 
Administraci po schválení provede sekretář KO ČJF. 

Hlasování Pro   5                                   Proti: 0                            Zdržel se:  0 

10. Kšiltovky na MČR 
Bylo zakoupeno 100ks kšiltovek pro účastníky MČR  

Usnesení 
č.10 8/10/23 

OV schvaluje pro účastníky MČR kšiltovky s logem KO ČJF 
Rozdání zajistí vedoucí ekip na MČR 

Hlasování Pro   5                                  Proti: 0                            Zdržel se:  0 
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11. Podněty ze sekretariátu ČJF ing. Kuklík 
Zavedení zápisného -  OV souhlasí se zavedením zápisného v procentuální 
výši předpokládaného startovného (30%) 
Podnět p. Hovjacká – OV navrhuje zadat možnost zviditelnění subjektu, kde 
je kůň evidován na základě přihlášky do závodu v JISu 
Hodnocení OCM – proběhly 3 soustředění OCM (2x skok, 1x všestrannost, 
plánuje se OCM pony a drezura v srpnu) Bude zhodnoceno a sekretář KO 
ČJF zašle vyhodnocení na sekretariát ČJF v termínu. 
Podněty k pravidlům – OV k zavedení žluté karty konstatuje, že toto nic 
neřeší a je názoru, že jsou dostatečné nástroje ve všeobecných pravidlech při 
porušení  PJS. 
Podnět kategorizace – OV žádá o zápis z jednání skokové komise 
z Martinic, kde budou jasné důvody proč nebyl návrh na kategorizaci jezdců 
schválen a co je třeba vylepšit a rozpracovat, aby se dalo dále pokračovat a 
bylo toto již uvedeno do pravidel pro rok 2024. 
OV navrhuje p. Novohradského do pracovní skupiny pro doplnění a úpravu 
stanov ČJF  
Sekretář KO ČJF odešle podnět na VV – zápis ze skokové komise, návrh p. 
Novohradského do prac. Skupiny a dále kritiku na NP v Martinicích 

Usnesení 
č.11 8/11/23 

OV schvaluje podněty a předá jako námět k jednání VV 
Zajistí sekretář KO ČJF 

Hlasování Pro   5                                  Proti: 0                            Zdržel se:  0 

12. Různé 
OV se zabýval zpracováním výsledků v oblasti a konstatuje, že školení 
zpracovatelů by se mělo udělat v budoucnu formou on-line, z naší oblasti se 
na dotaz středočeské oblasti přihlásili 4 zájemci. 
OV se zabýval vyhodnocením oblastních kol NP a konstatuje, že účast na 
finále NP v Martinicích je pro účastníky velmi finančně náročná a je dražší 
než MČR. Z tohoto důvodu zvažují nominovaní jezdci svoji neúčast. 

 Příští schůze v Chebu 12.9.2023 – od 18,30 hodin 
Info zajistí sekretář KO ČJF 

  
 Zapsal:  Vít Čmolík, sekretář KO ČJF                  
 

                                                                      
 
 
 
 
 
 


